



Kiwanis®

KIWANIS FOUNDATION OF CANADA
LA FONDATION CANADIENNE DU KIWANIS

Congratulations/Félicitations



Congratulations to George Cadman of the Kiwanis Club of Vancouver, a Past President of the Kiwanis Foundation of Canada and the Immediate Past President of the Kiwanis Children's Fund. George has been awarded the Sovereign's Medal for Volunteers by the Governor General of Canada, Her Excellency, and The Right Honourable Julie Payette. The award is in recognition of his many years' service to Kiwanis and his community.

The award citation states:

George Cadman has provided strong leadership to Kiwanis International for more than three decades, serving as president of the Kiwanis Club of Vancouver and lieutenant governor of the Pacific Northwest District. He was also the president of the Pacific Northwest Kiwanis Foundation and currently serves as counsel for the Kiwanis Foundation of Canada and international president of the Kiwanis Children's Fund.

For more information of the Sovereign's Medal for Volunteers, [click here](#).

Félicitations à George Cadman du club Kiwanis de Vancouver, un ex président de la Fondation canadienne du Kiwanis et président ex-officie du Fonds pour les enfants du Kiwanis (Kiwanis Children's Fund). George a reçu la Sovereign's Medal for Volunteers de la Gouverneure Générale du Canada, Son Excellence et Très Honorable Julie Payette. Cette récompense lui est offerte pour reconnaître ses nombreuses années de service au Kiwanis et à sa communauté.

La citation se lit comme suit:

George Cadman a fourni un fort leadership au Kiwanis International au cours des trois dernières décades, servant comme Président du club Kiwanis de Vancouver, et Lieutenant-gouverneur du district Pacific Northwest District. Il a aussi servi comme président de la Fondation du district Pacific Northwest et agit présentement comme conseiller auprès de la Fondation canadienne du Kiwanis et président international du Fonds pour les enfants du Kiwanis.

Pour plus d'informations au sujet de la Sovereign's Medal for Volunteers, [cliquez ici](#).

Présentation de bourses Scholarship Presentations

Club Kiwanis d'Ingersoll/Kiwanis Club of Ingersoll

Le 18 octobre 2019, pendant la Cérémonie de remise de diplômes à leur école supérieure, l'Ingersoll and District Collegiate Institute, le club a présenté une bourse d'études Mel Osborne à Deanne Fisher qui étudie présentement à l'Université de Windsor. Elle a été présidente du Club K d'IDCI et Lieutenant-gouverneur pour EC&C. Elle travaille présentement à la formation d'un club Cercle K à l'Université de Windsor avec 20 membres.



Le club a aussi présenté des bourses à:

- Chase Oviatt – La Technological Studies Award du club Kiwanis d'Ingersoll.
- Tyler Rooke – La reconnaissance du Citoyen de l'année.
- Camilla Stewart – La récompense du Citoyen Sara Tomlinson – Bourse du club Kiwanis d'Ingersoll.

Un comité formé de membres du Kiwanis a considéré les applications soumises pour déterminer les récipiendaires de ces récompenses. Tous les récipiendaires sont des étudiants de l'Ontario et ont reçu leurs diplômes OSS.

On Oct. 18, 2019, during the Commencement Exercises in their local high school, the Ingersoll and District Collegiate Institute, the Club presented a Mel Osborne Scholarship to Deanne Fisher, who is currently studying at the University of Windsor. She is past President of the IDCI Key Club and Lieutenant Governor for EC&C. She is in the process of chartering a Circle K Club at the University of Windsor with 20 members.

The Club also presented:

- Chase Oviatt - the Kiwanis Club of Ingersoll Technological Studies Award
- Tyler Rooke - the Kiwanis Citizenship Award
- Camilla Stewart - the Kiwanis Citizenship Award Sara Tomlinson - Kiwanis Club of Ingersoll Bursary

Students are selected by a committee of Kiwanis members to receive these awards after their application is received. All recipients are Ontario Scholars and received their OSS Diplomas.

Kiwanis Club of Kitchener-Waterloo Club Kiwanis de Kitchener-Waterloo

The Club awarded eight \$ 1,000 bursaries to deserving students, continuing on to post-secondary institutions of learning. Two of these students were funded with the Matching Scholarship program.



- Timothy Marsh was presented by our President, Janice Alexanian, at Bluevale Collegiate's Graduation Ceremonies on June 27, 2019 at the Waterloo Recreational Complex. Timothy is taking a math/business double degree at University of Waterloo and Laurier University and intends to pursue a career as a teacher or an economist.
- Estera Burca was presented by Lou Gere, at their Board Meeting on August 6, 2019, at the Westmount Golf and Country Club, as Forest Heights Collegiate's Graduation Ceremonies were not taking place until October 18, 2019. Estera is taking Visual Merchandising Arts at Conestoga College and intends to pursue a career as a creative design technician.

Le club a distribué huit (8) bourses de 1 000 \$ à des étudiants méritants qui poursuivent leurs études dans des institutions post secondaires. Parmi ces étudiants, deux ont reçu des bourses appariées.

- Timothy Marsh a reçu une bourse des mains de notre présidente Janice Alexanian lors de la cérémonie de graduation au Bluevale College le 27 juin 2019 au Complexe récréatif de Waterloo. Timothy étudie à l'université de Waterloo et à l'Université Laurier dans le but de poursuivre une carrière comme enseignant ou comme économiste.
- Estera Burca a reçu la sienne des mains de Lou Gere, lors d'une réunion des Directeurs le 6 août 2019 au Westmount Golf and Country Club, parce que la cérémonie de graduation du Forest Heights College ne se tiendrait que le 18 octobre. Estera étudie en arts visuels au Conestoga College dans le but de poursuivre une carrière comme technicienne en design créatif.

Kids Need Kiwanis Les enfants ont Besoin de Kiwanis



Kiwanis Foundation of Canada
La Fondation Canadienne de Kiwanis
www.kfcdn.org
(519) 304-3038
office@kfcdn.org

Kiwanis Foundation of Canada | PO Box 5034, Brantford, ON N3T 6J7 Canada

[Unsubscribe newsletter@kfcdn.org](mailto:Unsubscribe_newsletter@kfcdn.org)

[Update Profile](#) | [About Constant Contact](#)

Sent by newsletter@kfcdn.org in collaboration with

Constant Contact 

Try email marketing for free today!